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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Met enige genoegdoening maar ook met enig ongenoegen hebben we als fractie Helmondse Belangen 
kennis genomen van de uitkomsten van de magneetveldzone rondom de hoogspanningsmasten in 
Brandevoort. 
Genoegdoening omdat mede door onze aanhoudende inspanning, maar ook die van in het bijzonder de 
werkgroep 530 kVA, duidelijk is geworden dat de magneetveldzones na een samenvoeging van de tracés 
380 kVA en 150 kVA niet zouden voldoen aan de uitgangspunten zoals door de gemeenteraad in 
besluitvorming zijn vastgelegd. 
Ongenoegen omdat nu blijkt dat dit dossier een fikse aanslag gaat geven op gemeentelijke middelen.  
Er zou nu al sprake zijn van een extra investeringsbedrag van min. € 2,0 miljoen.  
Begin 2010 zullen we verder worden geïnformeerd over de oplossingen en de ( financiële) gevolgen.  
Bewoners van Brandevoort kunnen hierna wat betreft de magneetveldzones veilig wonen en kan dit volgens 
de huidige berekeningen worden gegarandeerd.  
Iets wat in een later stadium ( na realisering) nog bevestigd zal gaan worden via eerder toegezegde 
metingen. 
Nu is ook duidelijk dat in andere Helmondse woonwijken en in het buitengebied in het verleden ook 
hoogspanningstracés zijn gepositioneerd.  
Wij als fractie en mogelijk meerdere met ons, vragen ons af in hoeverre in de nabijheid van deze 
hoogspanningstracés magneetveldzones bevinden? Magneetveldzones bijvoorbeeld vergelijkbaar met de 
situatie zoals die uiteindelijk in de woonwijk Brandevoort zich hadden kunnen manifesteren?  
Ook vragen wij ons af of bij huidige bouwvergunning afgifte, bijv. nieuwbouwwoning in de wijk Akkers in 
Mierlo-Hout, rekening wordt gehouden met deze magneetveldzones? 
Naar onze inzichten vragen die nader dienen te worden bekeken, mede om discussies in algemene zin te 
mijden en het gelijkheidsbeginsel tussen onderlinge wijken te respecteren.      ( meten/berekenen=weten!) 
Want het kan niet zo zijn dat in overige wijken een ander regime voor bewoners zou moeten gelden dan in 
bijv. Brandevoort. 
We realiseren ons als fractie natuurlijk wel dat in de wijk Brandevoort het om een tracé samenvoeging 
handelde en op andere plaatsen in onze gemeente het om bestaande andere zaken gaat. 
Vandaar dat wij als fractie Helmondse Belangen uw college vriendelijk verzoeken om via berekeningen 
inzichtelijk te maken hoe het is gesteld met de magneetveldzones van andere hoogspanningstracés, die zich 
op of over het Helmondse grondgebied staan opgesteld. 
In hoeverre uitkomsten van deze berekeningen aanleiding zullen zijn om repressief te gaan handelen, dient 
zo nodig in een later stadium mede gezien de uitkomsten van de berekeningen, te worden beoordeeld. 
In afwachting van uw reactie. 
Met vriendelijke groeten 
 
Fractie Helmondse Belangen 
Namens deze Berry Smits fractievoorzitter. 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 
Beantwoord via een Raadsinformatiebrief 15 – 2010. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon. 
 


